

## Import Documentary Credit

With a Documentary Credit ("DC"), your supplier has the bank's undertaking to pay upon the bank's receipt of documents which show that the exporter has fulfilled the terms and conditions laid down in the DC.

## Facilitating Your International Trade Business

Our professional trade consultants are ready to provide advice on common clauses and best practices on DC issuance.

## Efficient and Cost Saving

You can submit your Import DC applications, check your facility lines and trade transaction detail via our 24-hour Hang Seng HSBCnet or Business e-Banking to manage your business in a fast, secure and cost effective way.

## Ensuring Standard of Shipment

You and your supplier can set the terms and conditions, for instance, delivery time, place and documents required to ensure that the shipment is up to the standard you require.



### Submit your application of Import DC by:

1. Download form via [hangseng.com](http://hangseng.com)
2. Hang Seng HSBCnet
3. Business e-Banking

---

24-hour Business Partner Direct : 2198 8000 [hangseng.com/trade](http://hangseng.com/trade)

**For details, please contact your designated Sales Manager of Global Trade Solutions.**

**Remarks:**

1. The service is subject to the relevant terms and conditions to be agreed between you and Hang Seng Bank Limited.
2. If there is any discrepancy between the Chinese and English versions of this material, the English version shall prevail.

**To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!**

## 進口信用證

信用證讓你的出口商獲得銀行的付款承諾。銀行在收妥所有文件，並確定出口商已履行信用證內所列之條款及細則後，便會兌現付款承諾。

### 促進你的國際貿易生意

我們的專業貿易顧問樂意為你提供有關信用證常用條款及最佳範例的建議，以供閣下參考。

### 快捷處理及節省成本

貴公司更可透過24小時商業網上銀行遞交進口信用證申請書，並查閱貿易信貸額度及交易資料，讓貴公司盡享快捷、方便的服務以及節省成本。

### 確保貨物符合要求

你可與供應商因應所需，制定信用證內的條款，例如收貨時間、地點及所需之證明文件，以確保付運的貨物符合你的要求。

### 提交進口信用證申請表：

1. 透過 [hangseng.com](http://hangseng.com) 下載申請表
2. 恒生HSBCnet
3. 商業 e-Banking

24小時「商伴同恒」專線：2198 8000 [hangseng.com/trade](http://hangseng.com/trade)

詳情請聯絡您的環球貿易方案客戶經理。

#### 備註：

1. 本服務受閣下與恒生銀行有限公司同意之相關條款及細則約束。
2. 如中、英文版本有任何不一致，以英文版本為準。

**借定唔借? 還得到先好借!**

滙豐集團成員 Member HSBC Group